
Krzysztof Zagrodzki w Rzeczpospolitej

            
    

  Tanio można kupić obrazy Czapskiego

Rz: Krajowi kolekcjonerzy wykupują na świecie malarstwo polskich artystów z Ecole de Paris. Czy artyści ci staną się kiedyś gwiazdami międzynarodowego rynku?

Krzysztof Zagrodzki:  Nie sądzę. W światowej sztuce status artystów wywodzących się z Polski jest niski. Na przykład Tadeusz Makowski czy Olga Boznańska nie liczą się na świecie. Szansę szerszego zaistnienia ma moim zdaniem tylko Władysław Ślewiński. Należał do słynnej grupy malarskiej w Pont Aven. Był blisko związany z Paulem Gauguinem. Więcej
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http://www.rp.pl/artykul/181792,524290.html

